
Voorzitter, 

De organisatie

Allereerst een dankwoord aan de organisatie breed voor
de kadernota voor de begroting 2024 en 
meerjarenraming 2025-2027 en dat niet alleen want 
ook de schoonmaak medewerker, intern en externe 
medewerkers, bodes en griffie vallen hieronder . 

Dat dit vroegtijdig voor elkaar gekomen is verdiend een
extra compliment mede gelet op de vele mutaties die 
hebben plaats gevonden binnen deze organisatie. 
Helaas hebben wij afscheid moeten nemen van zeer 
bekwame- en betrokken medewerkers waar de 
Seniorenpartij Schagen wel zijn bedenkingen heeft 
t.a.v. de wijze waarop e.e.a. heeft plaats gevonden en 
waarbij bestuurlijk onvoldoende aandacht is geweest 
met de werkvloer. Wij spreken de hoop uit dat onze 
gemeentesecretaris, die onlangs is begonnen, de trend 
van de afgelopen jaren kan doorbreken en ervoor kan 
zorgen dat er weer een gezonde en prettige organisatie
ontstaat, zowaar een hele uitdaging.
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Inwoners en bedrijven

We zien dat veel bedrijven zijn gesloten en/of gestopt 
die de corona pandemie niet hebben overleefd en dit 
zal nog wel een nasleep hebben nu de overheden hun 
geld gaan terugvorderen. Als Seniorenpartij Schagen 
vragen wij het College daar oog voor te hebben en met 
de menselijke maat de getroffenen te steunen en waar 
nodig langjarige afspraken mee te maken. Wij roepen 
dan de collega politieke partijen op om dit te 
ondersteunen.

Financiën.

Voorzitter, dit jaar hebben bewoners, bedrijfsleven veel
voor hun financiële kiezen gekregen. Het maakt niet uit
of we hebben over boodschappen, brandstof, 
materialen of belastingen, iedereen verhoogde zijn 
prijzen terwijl inkomsten niet evenredig zijn 
meegegroeid. Ook de gemeente Schagen heeft hieraan 
meegewerkt door de OZB noodzakelijkerwijs te 
verhogen hoezeer wij ook tegen deze verhoging zijn. 
De begroting laat nu een positief saldo zien en zijn de 
reserves op het gewenste peil gekomen eerder dan 
verwacht. Voorzitter laten wij bij deze alvast een 
signaal afgeven dat bij een te verwachten te kort tijdig 
wordt ingegrepen op de uitgaves en dit te verwachten 
tekort binnen de organisatie op te lossen. Kijkend naar 
2027 en verder zal u daar nu al rekening mee moeten 
houden en de rekening niet bij de burgers en bedrijven 
neer te leggen. 
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Onderhoud aan wegen en riolering baart ons zorgen. 
Onlangs is er een presentatie geweest en zijn op zich 
blij met gekozen weg waarin is aangegeven dat 
riolering, wegen en woonomgeving integraal worden 
aangepakt en zijn benieuwd naar de uitkomsten van de
projecten die op deze basis zijn aangepakt. 

Voorzitter, vorig jaar hebben we geschreven over het 
hebben van een lange termijnvisie en dat we niet op ad
hoc basis aan het werk of besturen moeten zijn. Voor 
de Seniorenpartij Schagen is het hebben van een lange 
termijnvisie van grote betekenis. 

Feitelijk zouden wij ons bezig moeten houden als of we 
leven in het jaar 2035 of nog verder en hoe onze 
ruimte er dan uit zal zien ofwel out of the box durven 
denken. Het zou mooi zijn als dit College hier serieus 
werk van maakt tezamen met deze raad en organisatie.

Sociaal domein

Voorzitter, er staan nogal wat open eindjes in deze 
kadernota. Bijv. bij de hervormingsagenda jeugd geeft 
u aan dat inhoudelijk als financieel er nog een vertaling
moet plaats hebben zodra duidelijk is welke kant het op
gaat. Om geen uitgaven te begroten zien wij op termijn
een tegenvaller aankomen binnen onze begroting en 
het is dan ook goed dat het College hier goed in 
optreedt met de Vereniging Nederlandse Gemeenten en
Rijksoverheid om hiervoor gecompenseerd te worden.

Ouderenbeleid

Er wordt wederom een start gemaakt om het 
ouderenbeleid op de kaart te zetten.
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In samenwerking met de organisaties die daar me te 
maken hebben.
De pilot van het programma Gezond & zo in 
Warmenhuizen is daar een mooi voorbeeld van. Als 
Seniorenpartij Schagen vinden wij dat de kernen van 
de gemeente Schagen daar hun voordeel uit moeten 
halen en we moeten niet treuzelen maar verder actief 
oppakken.

Het inclusiebeleid

Met de LIA ( landelijke inclusie agenda) van 2021 / 
2023 hebben wij al mooie resultaten gezien.
Maar we zijn er nog niet, maar we gaan wel door met 
de 6 actiepunten.
Er wordt nu gewerkt aan de LIA van 2023/2027
Daarin moet discriminatie nog handen en voeten 
krijgen aangezien dit ook onder de inclusie agenda valt 
die nog niet klaar is.

Ouderenhuisvesting

Helaas zien wij nog niet veel gebeuren in het  
ouderenhuisvesting dossier om ouderen te stimuleren 
om hun eengezinswoning te verruilen voor een 
drempelloze woning in de buurt van voorzieningen.
Ook het samenwonen met oud en jong in een complex 
zien wij nog niet van de grond komen.
Graag zien wij meer aandacht voor ouderenhuisvesting,
want de doorstroming stagneert op deze manier en 
komt niet vooruit.

GGD
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Ondanks de waarschuwingen in het verleden m.b.t. 
extra uitgave t.b.v. de automatisering heeft dit niet 
geleid tot succes en wordt opnieuw extra budget 
gevraagd. Voorzitter dit kan niet zo doorgaan en wordt 
het tijd dat deze organisatie ook eens intern kijkt hoe 
e.e.a. kan worden opgelost binnen de eigen begroting. 
Dat nu geld gevraagd wordt in verband met de 
informatiebeveiliging en privacy en de wet open 
overheid die al lange tijd bestaat en dat dit nu tot 
problemen leidt verbaast ons want feitelijk is dit niet 
nieuw maar zondermeer noodzakelijk. 

Toeristenbelasting

Voorzitter, de toeristenbelasting is voor 2024 
vastgesteld op €. 2,00. De toeristische sector heeft 
aangegeven dat zij samen met het College willen 
komen tot een investeringsplan waarbij een gevoel van 
win-win ontstaat en dat juichen wij toe.

Nieuwbouw.

Algemeen vinden wij dat de termijn waarop projecten 
lopen ongelofelijk lang duren waardoor de kosten 
gigantisch uit de pas kunnen lopen. Voorzitter, het zou 
goed zijn om investeringsplannen binnen een jaar af te 
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hebben en direct - al dan niet -  aan te besteden. Op 
deze wijze hebben we niet meer te maken met 
overschrijdingen van budgetten.

Burgerparticipatie

Voorzitter, tot op heden is het burgerparticipatietraject 
nog niet verbeterd gelet op alle commentaren en 
reacties van de afgelopen twee jaar terwijl dit een 
speerpunt is voor dit College en tot nu toe zeer 
teleurstellend verloopt. Vorig jaar schreven wij 
“ De Seniorenpartij Schagen hoopt dat inwoners in 
2023  kunnen zeggen dat zij tevreden zijn m.b.t. het 
participatietraject en dat is geluisterd en er wat mee is 
gedaan” Helaas voelen inwoners zich niet gehoord.

Blij zijn we dan ook dat er nu een burgerberaad is 
ingesteld die na de zomer handen en voeten gaat 
krijgen. Wij hopen dat in 2024 inwoners zich gehoord 
en betrokken zullen voelen.  

WMO

In de voorjaarsnota staat aangegeven dat de eigen 
bedrage voor de huishoudelijke hulp wordt ingetrokken.
Hiervoor komt per 1 januari 2026 in de plaats een 
passende eigen bijdrage die ingevoerd wordt voor de 
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gehele WMO en heeft nogal wat consequenties voor 
diegene die gebruik maakt van de WMO.
Wij verwachten dat daar tijdig een goede en duidelijke 
campagne voor wordt ingezet om onze inwoners, die dit
aangaat, hierop te wijzen.
Als Seniorenpartij Schagen zullen wij er op toezien dat 
dit alles tijdig gebeurt.

Voorzitter, in Schagen kennen wij alleen vanuit de 
WMO het doelgroepenvervoer.
Om het overige  vervoer beter te laten aansluiten wordt
er met de kop van Noord Holland samen gekeken naar 
oplossingen. (Den Helder, Hollands Kroon en Schagen)
Wij als Seniorenpartij Schagen zouden het zeer 
wenselijk vinden wanneer de belbus daar eveneens een
rol in kan spelen.

Wonen

In 2020 heeft de Rekenkamer een rapport “Evaluatie 
woningbouwprogramma” gepresenteerd. 

Belangrijk in dat rapport was niet te bouwen op 
kwantiteit maar naar kwaliteit ofwel wat is de behoefte 
per dorp/stad in de categorieën starters, senioren, 
eengezinswoningen in huur of koopsector en tegen 
welke prijs. We zien bijv. het onlangs ingediende 
voorstel de bouw van vrijstaande woningen in Sint 
Maarten waarbij de behoefte niet is geïnventariseerd.  
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Voorzitter, het college heeft aangegeven de 
aanbevelingen van de Rekenkamer over te zullen 
nemen als ook de raad die u hiertoe de opdracht heeft 
gegeven om per stad/dorp de behoefte te 
inventariseren en waarop gestuurd kan worden. Wij 
vernemen graag van het College wanneer zij denkt 
hieraan te voldoen.

Gebiedsontwikkeling

Voorzitter, wij maken ons ernstig zorgen t.a.v. de 
gebiedsontwikkeling en daarmee gepaarde 
werkgelegenheid. Onlangs kregen wij te horen dat een 
groot bedrijf van plan is te verhuizen omreden de 
gemeente Schagen onvoldoende mee wil denken of 
mee wil werken. Dit betekent nogal wat voor onze 
eigen economie en is “killing” wanneer dit een 
voorbeeld is voor de toekomst. Als Seniorenpartij willen
wij het College de opdracht geven ruimhartig mee te 
denken om bedrijven te huisvesten en die bedrijven die
willen groeien de ruimte te bieden die zij nodig hebben.
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Tot slot

Voorzitter wij hebben nog veel meer te zeggen echter 
worden wij beperkt door de opgelegde tijd waarin wij 
onze beschouwingen kunnen overbrengen. Wij hopen 
dat met deze beschouwingen ook onze collega partijen 
hier hun zienswijze op los willen laten.

Voorzitter tot zover en hartelijk bedankt voor alle 
aandacht, de beantwoording en wens het College 
succes bij de uitvoering van onze wensen.

Is getekend

Namens de Seniorenpartij Schagen
Marga Mulder-Keij
Fractievoorzitter.

Onder embargo tot het moment dat deze is uitgesproken op 11 juli 2023
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